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Mötet kunde inte genomgöras pga för få deltagande. Istället valde vi att skicka ut 
beslutsfrågorna per mejl och genomföra en mejlröstning bland styrelsemedlemmarna. 
Följande styrelseledamöter har lämnat röster: Erik, Karen, Margareta, Niklas, Per och Åsa. 
Samtliga röstande biföll nedan förslag..  
 
1. Ska vi dela ut bidrag även till skolresor på högstadiet. Frågan är aktuell då en 8-e klass har frågat. Jag 
föreslår att vi säger nej till denna förfrågan.  
2. Ska vi som förening bli medlemmar i Föräldraalliansen. Kostnad 200 kr per år. Jag föreslår att vi 
säger ja till denna förfrågan.  
3.Ska vi kolla vad det kostar att genomföra en föreläsning i höst, se bifogad pdf med mer info. Jag 
föreslår att vi undersöker kostnaden och genomför föreläsningen om den inte kostar mer än max 5-6000 
kr. 
4. Hittills har 80 föräldrar betalat in medlemsavgift för detta läsår. Jag föreslår att vi skickar ut mejl 
också. Ok?  
5. Om vi ska skicka mer info föreslår jag att vi ändrar mejladress till info@hvfforening.se på utskicket. 
Ok?  
6. Ska vi som föräldraförening ta initiativ till en föräldragrupp som driver kvalitetsförbättrande frågor 
på högstadiet. Jag föreslår bifall.  
7. Ska vi som föräldraförening tillsätta en arbetsgrupp som arbetar med ordning och reda frågor på 
högstadiet? Jag förelsår bifall.  
8. Ska vi som föräldraförening undersöka hur skolan arbetar med fördjupningarna på högstadiet: det 
finns vissa indikationer på att skolan inte har budgeterat för Ma/NO fördjupning - frågan är hur det ser 
ut i de andra fördjupningarna och vad vi kan göra för att förbättra situationen. Jag förelsår bifall.  
  
Vid protokollet  Karen Kruger 
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